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Det ble den 03.05.23 avholdt styremøte i Alstahaug & Leirfjord Jeger- og 
Fiskerforening på klubbhuset i Novika.   
 
Til stede: Roy Nilsen, Christer Øveraas, Monica Mathisen, Harald Inge Mathisen, 
Jan Balseth, Roger Bjørsvik og Lotte Sommerbakk. 
 
Sak nr. 13/2023 Godkjenning av forrige møteprotokoll 
Godkjent.   
 

Sak nr. 14/2023 Økonomi  
Årsresultat så langt for 2023 gjennomgås av kasserer.   
Så langt ser budsjettet greit ut. Sesongen er akkurat begynt.  
Vi må få konvertert lånet vi har i SBH.  
Saldo pr. dags dato er kr. 301.680, -   
 

Sak nr. 15/2023 Familieutvalg  
Vi trenger noen til familieutvalget. Bør være noen med unger som har lyst og er 
engasjert. Ingen kommer på noen akkurat nå, men det foreslås å lage en artikkel og 
familiedag for å få litt aktivitet rundt dette.  
 
Vedtak: Lotte lager artikkel. Vi arrangerer en familiedag i Novika med aktiviteter for hele 
familien. Ingen dato ble satt.   
 

Sak nr. 16/2023 Dugnad  
Ønskes en fast dugnadsdag i uken for å bli ferdig med det som gjenstår på 
leirduebanen og diverse. Elgbanen har dugnad onsdager fremover.  
 
Vedtak: Tre torsdager fremover blir fast dugnadsdag fra kl. 18:00-21:00. 
Christer publiserer dette slik at folk får det med seg.  
  
Sak nr. 17/2023 Planer for utvalgene 

Roy fra leirdueutvalget som stilte fra utvalgene denne gangen. 
Utvalgene må levere inn planlagte aktiviteter til Lotte slik at de kan legges inn i 
årshjul og aktivitetskalender.  
 
Status fra kvinnekontakt er at det enda ikke er startet opp med leirdueskyting for 
damer og ungdom enda på grunn av at Monica har operert skuldra, men skyting for 
kvinner og ungdom er underplanlegging og starter snart. Det er dette og en 
søndagskafe som hun kan bidra på som planlagte aktiviteter.  
 
Når det gjelder søndagskafe skal skytterlaget også arrangere dette så vi burde 
snakke med dem slik at vi setter opp hver sin søndag så slipper vi at det er kafe på 
begge plassene. Bør være 2-3 stk. med når det arrangeres søndagskafe.  
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Sak nr. 18/2023 Eventuelt  
Fra leirdueutvalget 
Roy informerer på vegne av leirduegruppen at det blir vanskeligere og vanskeligere 
å fylle opp skytelisten med standplassledere. Noen synes de har for mange kvelder. 
Lurer på om det er noen fra Leirfjord som kunne tenke seg å være 
standplassledere(?) Ingen forslag umiddelbart, men det oppfordres til å tenke på om 
noen kan ta på seg den oppgaven. Bør også vurderes å kurse flere.  
Det kommer inn forslag om å dele opp sporting og trap slik at det ikke kjøres 
samtidig, da kan man fordele folk bedre og man trenger ikke en på hver bane 
samtidig.  
 
Det går en del kaffe under skytingene som ikke blir betalt for. Diskuteres litt frem og 
tilbake hvordan dette skal løses.  
 
 
Utleie 
Monica spør om det fortsatt er stopp for utleie. Har fått en del forespørsler nå og vi 
må ta stilling til om vi skal fortsette å ikke leie ut. Utfordring med renhold og system. 
Bør opprettes noen som er ansvarlig for utleie, renhold og diverse innkjøp osv.  
Nevnes også at det må komme opp å gå den kalenderen slik at alle som trenger det 
har en oversikt over når det er aktivitet på huset.  
Det leies ut til de som er lovet fra tidligere og ellers settes dette på vent til støvsuger 
og utleiegruppe er i orden. Det er enda dugnadsaktivitet på huset.  
 
Vedtak: Lotte lager et skilt med «har du husket å betale for kaffen?»  
Det bestilles en robotstøvsuger med vaskefunksjon som skal lette på renholdet og gjøre 
jobben for renhold før og etter utleie enklere. Denne tar også opp det verste av sand og 
smuss og kan enkelt startes fra mobilen, Lotte sjekker opp pris og innkjøp av denne.  
 


